
                                                                                                 ПО-19/29.02.24г. 

 

 

 

ПИТАНЕ 

 

от ПЕТЪР ПЕТРОВ – общински съветник, 

от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 29.02.2024 г. 

 

  

 Имам два въпроса. 

 Първият: Става въпрос за една площадка, която е на ъгъла между ул. Лазурна и 

ул. Д-р Тота Венкова, което се намира срещу детската градина „Младост“, в кв. 

Трендафил 2. 

 Миналата или по-миналата година беше почистено пространството. Въпросът 

ми е дали Общината има визия в скоро време това място да бъде облагородено и 

евентуално да бъде преустроено в детски площадки, понеже всички знаем там има най-

голямо население като квартал, и респективно най-много деца, и смятам, че те имат 

нужда от повече възможности. 

 Вторият ми въпрос е възможно ли е в комисията по безопасност на движението, 

което разбирам, че е ведомствена, да има член на Общинския съвет? 
 
 



 

 

 

                                                                                                                 ПО-19/28.03.24г. 

 

 

 

 

ДО 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – ГАБРОВО 

 

ОТГОВОР 

НА ПИТАНЕ ОТ ПЕТЪР ПЕТРОВ, 

ОТ ЗАСЕДАНИЕ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - ГАБРОВО,  

Проведено на 29.02.2024 г. 

 
Имам два въпроса: 
 

Първият: Става въпрос за една площадка, която е на ъгъла между ул. „Лазурна“ и ул. „Д-р 

Тота Венкова“, която се намира срещу детска градина „Младост“ в кв. „Трендафил 2“ . 

Миналата година или по-миналата година беше почистено пространството. Въпросът ми 

е, дали Общината има визия в скоро време това място да бъде облагородено и евентуално да 

бъде преустроено в детски площадки, понеже всички знаем там има най-голямото население 

като квартал, и респективно – най-много деца, и смятам, че те имат нужда от повече 

възможности. 
 

Вторият ми въпрос е възможно ли е в Комисията по безопасност на движението, което 

разбирам, че е ведомствена, да има член на Общинския съвет? 

 

 

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН ПЕТРОВ, 
 

По поставените въпроси Ви информираме следното: 
 

Въпрос 1:  
Срещу детската градина, между ул. „Лазурна“ и ул. „Д-р Тота Венкова“, са разположени 

два ъглови имота. Първият, урегулиран поземлен имот (УПИ) II – за обществено-обслужващо 

строителство по плана на гр. Габрово, I етап, III част, съответстващ на поземлен имот (ПИ) с 

идентификатор 14218.501.1011 по кадастралната карта и кадастралните регистри, е частна 

собственост. 

Другият терен е УПИ I – спортен терен от кв. 36 по плана на гр. Габрово, I етап, III част, 

съответстващ на ПИ с идентификатор 14218.501.1073 по кадастралната карта и кадастралните 

регистри, с площ от 15 763 кв. м, частна общинска собственост, съгласно акт № 18 том VІІІ 

рег. №2235 от 28.09.2011 г. при Служба по вписванията гр. Габрово.  
 

Изграждането на нови детски площадки/открити обекти за игра в посочения общински 

имот, отреден за „спортен терен“ е допустимо само като „временен строеж“ по реда на чл. 55 от 

Закона за устройство на територията. За изграждането на детска площадка, свързано с много 

нормативни изисквания,  необходим е не малък финансов ресурс за изготвяне на инвестиционен 

проект, оценка на съответствието и разрешение за строеж, включително и за самото 



 

 

изпълнение, въвеждане в експлоатация и сертифициране. С оглед, че това е благоустройствено 

мероприятие с временен статут, подобни разходи биха били неоправдани. 
 

Подходящи за изграждане на детски площадки са вътрешните междублокови 

пространства в жилищните комплекси. На територията на жилищните квартали „Трендафил 1“ 

и „Трендафил 2“  са изградени четири детски площадки. 

 

Общинският имот е отреден за спортен терен, което предопределя провеждането на 

конкретни политики по отношение устройството на тази територия и за всеки имот. Това 

означава, че е необходимо да се проучват варианти за една дългосрочна и трайна инвестиция в 

съответствие с предвижданията на плана.  

Целесъобразното решение, градоустройствено и социално обосновано, е да се търсят 

начини за реализиране на отреждането чрез ново планиране на спортен комплекс с подходящи 

модерни съоръжения и намиране на бюджетни средства за реализирането им за осигуряване на 

трайните обществени нужди за създаване на условия и нови възможности за спортуване и 

активен отдих. 

 

Въпрос 2:  
 

На основание чл. 167в, ал. 2 и ал. 4 от Закона за движене по пътищата е определена 

Общинска комисия по безопасност на движение по пътищата, в чийто състав влиза г-н 

Владимир Влаев, член на Общинския съвет Габрово, в качеството си на председател на 

комисия „Транспорт и комунални дейности“. 

  

 

С уважение,    П 

 

ТАНЯ ХРИСТОВА 

Кмет на Община Габрово 

 

 

 


